
I serien Har vi åkt till Mars än? följer vi forskningen som 
kommer leda till att vi sätter en person på Mars. Johan 
Köhler på rymdstyrelsen och astronauten Jessica Meir på 
NASA reder ut vad som krävs för att kunna åka. Katrin 
Nyman Metcalf, professor i juridik på TalTech förklarar om 
lagar i rymden, och vi pratar med Chris Lamar, VD för the 
Lunar Embassy som säljer mark på månen. Vi träffar den 
privprivate astronauten Richard Garriott och rymdstyrelsens 
Kristin Dannenberg och pratar om ISS och framtida 
månbaser. Kan vi åka i ljusets hastighet än? frågar vi den 
teoretiska astropartikelfysikern Mattias Blennow på KTH 
och hur en raketmotor fungerar pratar vi om med 
chefsingenjör Li Forsberg på GKN. Har vi hittat liv i rymden 
än? försöker vi reda ut tillsammans med Clas Svahn på 
UFO-SUFO-Sverige och astrobiologen Sandra Siljeström på RISE. 
Trent Smith på NASA pratar om odling av grönsaker på ISS, 
Åsa Berggren på SLU berättar om insekter som föda och 
Julie Gold professor i biomaterial vid Chalmers berättar om 
möjligheter att odla kött, som föda och fungerande organ.

Finns där poddar finns!
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